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Vragen van het lid Gerbrands (PVV) aan de Minister voor Medische Zorg over 
het bericht dat tientallen medewerkers van het HagaZiekenhuis ongeoorloofd 
een medisch dossier hebben ingekeken (ingezonden 6 april 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Tientallen onbevoegden bekeken medisch dossier 
Barbie»?1 

Vraag 2
Wat zegt dit over de beveiliging van het Elektronisch Patiënten Dossier / 
Landelijk Schakelpunt (EPD/LSP) in het algemeen en bij het HagaZiekenhuis 
in het bijzonder? 

Vraag 3
Zijn de medische dossiers in het HagaZiekenhuis inmiddels beter beveiligd, 
zodat alleen bevoegd personeel de gegevens kan inzien? Zo ja, hoe? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 4
Toont deze grove overtreding niet aan dat het huidige EPD/LSP-systeem 
onveilig is en moet worden afgeschaft en vervangen door een persoonlijke 
zorgpas, zoals de PVV al 10 jaar bepleit? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het HagaZiekenhuis in overtreding is door het voorval 
pas te melden bij de Autoriteit Persoonsgegevens nadat EenVandaag om 
opheldering verzocht? Zo ja, welke maatregelen gaat u treffen? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 6
Welke maatregelen kunnen de betrokken medewerkers verwachten? 

Vraag 7
Hoeveel datalekken betreffende medische dossiers zijn er sinds 1 januari 2016 
gemeld bij de Autoriteit Persoonsgegevens? 

1 EenVandaag, 5 april 2018; https://eenvandaag.avrotros.nl/item/tientallen-snuffelden-
ongeoorloofd-in-medisch-dossier-barbie/
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Vraag 8
Bent u van plan een onderzoek te starten naar de beveiliging van medische 
dossiers in alle ziekenhuizen? Zo nee, waarom niet?
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